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In de vergadering van de commissie Fysiek Domein van 29 januari 2020 is de 4e tussenrapportage over 
het Milieuprogramma 2016-2020 behandeld. Tijdens de vergadering werd de vraag gesteld om welke 
reden(en) het onderzoek naar de opvang van regenwater bij de gemeentewerf (activiteit nr. 35 uit het 
programma) niet meer als prioriteit wordt gezien. Het antwoord daarop leest u hieronder. 
 
Het voornemen om dit onderzoek (naar bouwkundige mogelijkheden en financiële consequenties van de 
regenwateropvang) uit te voeren dateert uit 2015, waarbij het voornemen aanvankelijk was om dit 
onderzoek in 2016 uit te voeren. Die planning werd niet gehaald en ook in de jaren erna werd dit 
programmaelement steeds doorgeschoven naar een opvolgend jaar, onder meer vanwege de 
organisatieontwikkelingen binnen de afdeling Openbare Werken die verantwoordelijk was voor de 
uitvoering van dit onderzoek. Op basis van een globale verkenning kan worden gesteld dat een dergelijke 
opvangvoorziening vrij beperkte (milieu)voordelen, maar tegelijkertijd wel ingrijpende bouwkundige (en 
financiële) consequenties met zich meebrengt. Hieruit is recentelijk de conclusie getrokken dat een 
dergelijk onderzoek, mede in het licht van andere milieuopgaven, op dit moment geen prioriteit meer 
heeft.  
 
 
 


